

## It's easier to make friends than to keep them

<b>Мнение</b> Я думаю, что легче заводить новых друзей, чем иметь хорошие отношения со старыми.	<b>Мнение</b> I think that it is easier to make new friends than to have good relationship with the old ones.
<b>1.утверждение</b> Прежде всего, нахождение новых друзей занимает меньше времени.	<b>1.утверждение</b> First of all, making new friends takes <u>less time</u> .
<b>пример</b> Например, за несколько часов можно зайти в клуб и завести много новых друзей.	<b>пример</b> For example, one can go to a <u>club</u> and make a lot of new friends in a few hours.
<b>2.утверждение</b> Во-вторых, легче произвести впечатление на людей, когда человек просто встречает их.	<b>2.утверждение</b> Secondly, it is easier to <u>impress</u> people when a person just meets them.
<b>пример</b> Например, люди склонны проявлять хорошие качества в начале своих отношений.	<b>пример</b> For instance, people tend to <u>show good qualities</u> in the beginning of their relationship.
Они всегда вежливы, улыбаются, всегда готовы помочь.	They are always polite, they smile are always ready to help.